



## Board of Directors' Resolutions

Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the "Company") is pleased to announce that the Board of Directors ("Board") passed the following resolutions at its meeting held on 16 November 2021:

1. approved the audited financial statements of the Company for the nine-month period ended 30 September 2021 and recommend it for shareholders approval. Please see a summary of the audited financial statements of the Company for the nine-month period ended 30 September 2021:

	Period ended 30 September 2021 (RO'000s) Audited
Total Revenue	13,831
Total Expenses including Finance costs	(11,808)
Net Profit Before Tax	2,029
Tax Expenses	(183)
Net Profit	1,846

2. recommended distribution of interim cash dividend of 9.644 baizas per share aggregating to circa RO1.5million of the Company's existing share capital. The proposed cash dividend is subject to the formal approval of the shareholders at the next ordinary general meeting of the Company and regulatory authorities.
3. approved the decision to convene an ordinary general meeting of the shareholders of the Company on Thursday, 9 December 2021.
4. approved the resignation of Mr. Kei Nakamura as Board member of the Company for personal reasons with effect from 16 November 2021,
5. approved the appointment of Mr. Tsutomu Sakamoto as a temporary Board member of the Company and a member of the Board Nomination & Remuneration Committee to fill the vacancy arising from the resignation of Mr. Kei Nakamura with effect from 16 November 2021.

Mr. Tsutomu Sakamoto has a degree in Bachelor of Laws from Doshisha University in Japan. He has over 25 years' career in business development and asset management mainly in power and water infrastructure sector. He also has vast experience in global market including overseas assignment in Saudi Arabia and UAE, engaging with large scale power and water infrastructure projects,

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

  
Kamarulzaman Bin Sulaiman  
Chief Financial Officer





## قرارات مجلس الإدارة

يسر شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع. ("الشركة") أن تعلن أن مجلس الإدارة ("المجلس") قد أصدر القرارات التالية في اجتماعه المنعقد بتاريخ ١٦ نوفمبر ٢٠٢١م:

١. الموافقة على البيانات المالية المدققة للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢١م والتوصية بها لاعتماد المساهمين. يرجى الاطلاع على ملخص البيانات المالية المدققة للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢١م:

الفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢١م (ريال عماني) المدقق	
١٣,٨٣١	اجمالي الإيرادات
(١١,٨٠٨)	إجمالي المصروفات بما في ذلك تكاليف التمويل
٢,٠٢٩	صافي الربح قبل الضريبة
(١٨٣)	المصاريف الضريبية
١,٨٤٦	صافي الربح

٢. التوصية بتوزيع أرباح نقدية مرحلية قدرها ٩,٦٤٤ بيسة للسهم الواحد بإجمالي ١,٥ مليون ريال عماني من رأس مال الشركة الحالي. وتخضع التوزيعات النقدية المقترحة للموافقة الرسمية للمساهمين في الاجتماع الجمعية العامة العادية القادمة للشركة والسلطات التنظيمية.

٣. الموافقة على قرار عقد الجمعية العامة العادية لمساهمي الشركة يوم الخميس الموافق ٩ ديسمبر ٢٠٢١م.

٤. الموافقة على استقالة الفاضل/ كي ناكمورا من عضوية مجلس إدارة الشركة لأسباب شخصية اعتبارًا من ١٦ نوفمبر ٢٠٢١م.

٥. الموافقة على تعيين الفاضل/ تسوتومو ساكاموتو كعضو مؤقت في مجلس إدارة الشركة وعضواً في لجنة الترشيحات والمكافآت لمجلس الإدارة لملء المنصب الشاغر الناشئ عن استقالة الفاضل/ كي ناكمورا اعتبارًا من ١٦ نوفمبر ٢٠٢١م.

الفاضل/ تسوتومو ساكاموتو حاصل على شهادة بكالوريوس في القانون من جامعة دوشيشا في اليابان. لديه أكثر من ٢٥ عامًا من الخبرة المهنية في تطوير الأعمال وإدارة الأصول بشكل رئيسي في قطاع البنية التحتية للطاقة والمياه. لديه أيضًا خبرة واسعة في الأسواق العالمية بما في ذلك المهام الخارجية في المملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، والمشاركة على نطاق واسع في مشاريع البنية التحتية للطاقة والمياه.

شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع.



قمر الزيان بن سليمان  
المدير المالي